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RADNY RADY MIEJSKIEJ W STASZOWIE

Staszów, 2019-02-19

Pan Leszek Kopeć
Burmistrz Miasta i Gminy Staszów

Interpelacja w sprawie realizacji na terenie Miasta rządowego programu 
„Mieszkanie Plus"

W związku ze zbliżającą się rocznicą ogłoszenia przez Pana Burmistrza naszego 
uczestnictwa we wspomnianym wcześniej programie, zwracam się z prośbą o przedstawienie 
mieszkańcom informacji z postępów w realizacji tego zadania. Pan Burmistrz razem ze 
współpracownikami podjął się bardzo ważnego zadania jakim jest budowa nowych lokali 
mieszkalnych w Staszowie.

Panie Burmistrzu proszę o ustosunkowanie się do pytań mieszkańców 
zainteresowanych skorzystaniem z programu:

1) Kiedy mieszkańcy, którzy wyrazili chęć skorzystania z programu wypełniając ankietę 
w Urzędzie Miasta i Gminy Staszów będą mogli realnie skorzystać z programu 
„Mieszkanie Plus" ?

2) Jakie są realne szanse, na wybudowanie zadeklarowanych przez Pana Burmistrza 122 
lokali mieszkalnych w 4 budynkach na osiedlu „Wschód"

Interpelację złożono w Biurze Rady Miejskiej w dniu %ó.oz.
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Hubert Gawłowicz

28-200 Staszów

W odpowiedzi na wniosek zgłoszony na sesji Rady Miejskiej w Staszowie w dniu 

20.02.2019r. dotyczący realizacji programu rządowego „Mieszkanie Plus”, Urząd Miasta i Gminy 

w Staszowie wyjaśnia, iż na chwilę obecną trwają procedury zmierzające do wyłonienia inwestora 

do spółki celowej w celu realizacji programu mieszkaniowego w ramach rządowego programu 

„Mieszkanie Plus” w Staszowie.

Mając na uwadze powyższe nie jest możliwe dokładne określenie terminu zakończenia 

procesu inwestycyjnego, który z dokonanych ustaleń będzie trwał około 2 lat oraz docelowej ilości 

mieszkań.
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